
витяг

з протоколу Nь9 засiдання кафеДри булiвництва та

енергоефективн их споруд

вiд 14.06-2022 року

Присутнi: зав.кафедри Артим B,L, доц,Палiйчук LI,,

доц.Величкович А,С,, проф, ЩобрянСъКИЙ

I.й., проф.грабовсъкий р,с,, Андрусяк А,в"

Палiи.пуп i.t, , .Щ,ем'янчук я,м,, Гiмер п,р,,

Фабрипu Ю,Й, Фафлей О,Я,, зав, лаб,

ШеОу"чак LC,, пров,iнж, Артим Л,е,, Червак

о.Б.

4.Гфо введеЕIUI нових ocBiTHix компонентiв: <Апгоритмiзацlя та

програI\.{уваЕня iнженерних задач)), <BIM - технологii у будiвництвi>>

По четвертому питанню:

СЛУьЛИ:ДоценТаФабрикУЮ.М.'ГаранТаоППкБУлiвницТВо
та

цивiльна iнженерiо першого (бакалаврського) рiвня вищоj освiти спецiальностi

|92 кБулiвництво ТациВiлЬнаiнженерiя>галУзiЗнанЬ19АрхiтекТУри
та

бУДiвниЦтво,якийповiдомивприсlтнiхпроДочiльнiстьвведеIIIUIдонаВчального

планУIrоВихосвiтнiхкомпонентiв:<АлгоритмiзаЦiятапрограмУванняiнженерних

задач)) та <BIM - технологii у будiвництвi>>,

ВиСТУПИЛИ:

Щоцент Палiйчук LL, який наголосив про , важливiстъ комп,ютернот

пiдготовки студентiв в галузi будiввицтва. BiH наголосив, що сучасЕl закордоttнl

булiвельнi фiрми все бiльше використовують ВIМ-технологii в своТй роботi,

Доцент Андрусяк А.В., якиЙ пiдтримав дану пропозицiю, наголосивши

важливостiтавеобхiдпостiподальшогоУдосконалеЕЕякомп'ютерноТпiДготовки

сryдентiв-будiвельцикiв.



УХВД ЛИЛИ: ввести HoBi ocBiTHi компоненти: <Алгоритмiзацiя та

програмування iнженерних задач)) та KBIM - технологii у булiвництвi>

в оПп <Будiвництво та цивiльна iнженерiя> першого (бакалаврсъкого)

рiвня вищоi освiти спецiальностi 192 <Будiвництво та цивiльна

iнженерiя> галузi знань 19 Архiтектури та будiвництво та робочi

навчальнi плани при ik оновленнi.

Завiдувач кафедри Володимир АРТИМ.

Секретар кафедри ольга ЧЕРВАК


